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                           PROCES – VERBAL 

Încheiat cu ocazia şedinţei extraordinare (online) a  Consiliului  local  municipal Târgu 

Mureş  din data de  21 mai 2020   

dl. viceprimar Papuc: - începem cu prezența: 

 

1.Peti Andrei     - 12.Benedek  Theodora 

Mariana Nicoleta 

prezent 

2.Makkai Grigore  Prezent 13. Miculi  Vasile prezent 

3.Magyary  Előd  Prezent 14. Moldovan Călin  prezent 

4. Vajda  György   Prezent 15.Todoran  Radu - 

5. Csiki  Zsolt Prezent 16.Papuc Sergiu Vasile prezent 

6. Bakos Levente Attila    Prezent 17. Bratanovici Cristian prezent 

7. Boros Gyula  Prezent 18. Pui  Sebastian  Emil prezent 

8. Biró Csaba Prezent 19. Bogoşel Constantin prezent 

9.Mózes  Levente Sándor Prezent 20. Bălaş  Radu  Florin prezent 

10.Kovács Lajos Prezent 21 Tatár  Lehel  prezent 

11.Matei Dumitru Prezent 22. Pápai  Lászlo  Zsolt prezent 

 

Din totalul de 22 de consilieri locali în funcţie, sunt prezenţi la începutul şedinţei 20 

consilieri locali. Absentează domnii consilieri Peti Andrei şi Todoran Radu. 

O să începem cu votarea procesului verbal încheiat cu ocazia ședinței de îndată, 19 martie 

2020, supun la vot procesul verbal: 

Cine este pentru? –  20 voturi pentru  

Cine este împotrivă? – 

Cine se abține? –  

 

Supun la vot procesul verbal încheiat cu ocazia ședinței de îndată, 30 martie 2020, supun la 

vot procesul verbal: 

Cine este pentru? –  20 voturi pentru  

Cine este împotrivă? – 

Cine se abține? –  

 

Avem 2 puncte pe ordinea de zi şi anume:  

1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al Unităţii Administrativ 

Teritoriale - Municipiul Târgu Mureş pe anul 2020. 

2. Proiect de hotărâre modificarea art.3 din H.C.L. nr. 53 din 30 martie 2020, 

referitoare la luarea unor măsuri pentru prevenirea şi răspândirea COVID-19. 

Supun la vot ordinea de zi: 

Cine este pentru? –  20 voturi pentru  

Cine este împotrivă? – 

Cine se abține? –  

Ordinea de zi a fost adoptată. 
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1.Peti Andrei     - 12.Benedek  Theodora 

Mariana Nicoleta 

da 

2.Makkai Grigore  da 13. Miculi  Vasile da 

3.Magyary  Előd  da 14. Moldovan Călin  da 

4. Vajda  György   da 15.Todoran  Radu - 

5. Csiki  Zsolt da 16.Papuc Sergiu Vasile da 

6. Bakos Levente Attila    da 17. Bratanovici Cristian da 

7. Boros Gyula  da 18. Pui  Sebastian  Emil da 

8. Biró Csaba da 19. Bogoşel Constantin da 

9.Mózes  Levente Sándor da 20. Bălaş  Radu  Florin da 

10.Kovács Lajos da 21 Tatár  Lehel  da 

11.Matei Dumitru da 22. Pápai  Lászlo  Zsolt da 

 

Punctul nr. 1 din Ordinea de zi 

Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al Unităţii Administrativ 

Teritoriale - Municipiul Târgu Mureş pe anul 2020. 

dl. viceprimar Papuc: - dacă sunt discuţii aici, domnule Csiki, vă rog 

dl. consilier Csiki: - am un amendament la primul punct. Noi în prealabil ne-am uitat 

peste material, cel puţin personal sunt de acord cu materialul, doar că am un amendament, 

realocarea sumei de 39.000 de lei aprobat în bugetul pe anul 2020 la articolul bugetar 20.05.30 

pentru achiziţia de dotări ateliere tehnice de profil, pentru obiecte de inventar , articol bugetar 

20.05.30, astfel:  

- 22.000 de lei pentru clasele gimnaziale, pentru cumpărarea de termometre cu infraroşu 

şi 

- 17.000 de lei pentru clasele liceale. 

Deci cei care au clase gimnaziale, în 22 de unităţi care au clasa 8-a şi sunt 17 unităţi care 

au clase terminale, a 12-a şi a 13-a, asta însemnă 22.000 şi 17.000, exact acolo, ca să înţeleagă 

toată lumea, unde a cerut dl. Horaţiu Lobonţ cei 75.000 de lei, deci pe lângă cei 75.000 de lei, 

suplimentare cu încă 39.000 de lei. 

dl. viceprimar Papuc: - ok. Atunci facem în felul următor, prima dată avem varianta din 

mape, da? Supun la vot prima dată varianta din mape, după aceea amendamentul şi toată povestea, 

de acord? 

d-na consilier Bendek: - bună ziua, domnule preşedinte, stimaţi colegi, daţi-mi voie să 

intervin pentru că sunt la ...spital şi nu ştiu dacă voi putea rămân până la sfârşitul şedinţei, care a 

fost programată cu mult înainte de anunţarea acestei şedinţe extraordinare, eu aş vrea să fac o 

propunere care poate se leagă poate cu punctul nr. 2 de pe ordinea de zi şi anume, aş dori ca 

Executivul primăriei  să ia toate măsurile necesare pentru ca reluarea cursurilor pentru elevii aflaţi 

în clasele de final de ciclu să decurgă în maximă siguranţă, după cum ştiu sunt peste 3700 de elevi 

în această situaţie…pentru a stabili un protocol cu Spitalul Judeţean de Urgenţă, cu DSP, cu 

Inspectoratul şcolar, pentru a efectua pe bază de voluntariat testarea Real Time PCA pentru 

Coronavirus, este o procedură care nu implică recoltarea de probe sanguine ci doar un beţişor 

introdus în căile naso-faringiene pentru recoltarea probei, deci o procedură foarte puţin invazivă, 

iar aceste teste s-ar putea efectua pe bază de voluntariat, atât pentru elevii a căror părinţi doresc 

acest lucru, cât şi pentru cadrele didactice, profesorii, personalul nedidactic, personalul medical 

şcolar, personalul auxiliar care va fi implicat… 

dl. consilier Csiki: - domnule preşedinte, dumneavoastră sau cine controlează site-ul, 

puteţi să opriţi microfoanele? La cine daţi cuvântul, doar acela să vorbească . 
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dl. viceprimar Papuc: - de acord, dar nu pot eu să opresc. 

dl. consilier Vajda: - domnul Magyary să închidă microfonul. 

dl. consilier Bakos: - acuma a închis, dar de fiecare dată se întâmplă, nu e bine, acum 

putem continua, se aude. 

dl. viceprimar Papuc: - d-na Benedek, ultima frază, repetaţi-o. 

d-na consilier Bendek: - să spun din nou? 

dl. viceprimar Papuc: - pe scurt 

d-na consilier Bendek: - rugămintea era să demaraţi un protocol urgent, până la 2 iunie să 

fie finalizat, protocol între Primărie, Inspectoratul şcolar, Spitalul Judeţean , DSP, pentru a se 

putea asigura pe bază de voluntariat pentru elevii, respectiv cadrele didactice, personalul auxiliar, 

personalul nedidactic, personalul medical şcolar care va fi implicat în pregătirea pentru perioada 2 

-12 iunie a elevilor din clasele a 8-a şi a 12-a, respectiv a celor implicaţi în examenele de evaluare 

naţională şi bacalaureat, pentru a se putea efectua această testare de Real Time PCA, care este o 

procedură foarte puţin  invazivă, implică doar un beţişor introdus în căile naso-faringiene,costul 

unei proceduri este în jur, din câte ştiu eu, la Spitalul Judeţean, kiturile respective costă în jur de 

100 de lei, dar evident că numărul de voluntari nu îl cunoaştem încă, s-ar putea estima printr-o 

acţiune, care să decurgă săptămâna viitoare şi atunci într-o şedinţă extraordinară săptămâna 

viitoare am putea aproba alocarea unei sume de bani pentru această acţiune. Vă mulţumesc.  

dl. viceprimar Papuc: - mulţumesc, doamna doctor. Dacă mai vrea cineva să intervină? 

Da, domnul Bălaş. 

dl. consilier Bălaş: - aş vrea să îl întreb ceva pe domnul Lobonţ, înainte să percepem la 

votarea bugetului, pentru că noi vorbim peste tot de dezinfectanţi şi nicăieri nu am vorbit de săpun 

şi hârtie igienică în şcoli, ştiţi că acum dacă se începe pregătirea aceasta trebuie să fie asigurate şi 

dacă sunt fonduri suficiente ca să fie săpun în şcoală, hârtie igienică, eventual şi prosoape să te 

ştergi pe mâini, după ce te-ai spălat pe mâini, acestea nu există în şcoli şi nu au existat niciodată 

aşa ceva în şcoli, vroiam să ştiu dacă stăm bine la capitolul acesta, sunt fonduri? 

dl. Lobonţ: - dacă îmi permiteţi, bună ziua, La mulţi ani, domnule Bălaş, pentru ziua de 

ieri. Avem săpun suficient , avem dezinfectant, avem dozatoare şi pentru săpun şi pentru 

dezinfectant, deci suntem din toate punctele de vedere  pregătiţi, singurul viciu procedural pe care 

îl aveam, era obiectul  şedinţei de astăzi prin care… la ultima şedinţă s-a aprobat doar pentru 

Asociaţiile de proprietari, rămânând o cantitate, am spus să furnizăm instituţiilor de învăţământ, 

acolo aveam nereguli. 

dl. consilier Bălaş: - e hârtie igienică, prosoape de mâini sau ceva, să îşi usuce mâinile 

după ce se spală, există fonduri? 

dl. Lobonţ: - avem prosoape de unică folosinţă, avem hârtie igienică, acum să vă spun 

sincer este doar o cantitate pe care o estimez că nu ar ajunge doar acum, în perioada aceasta a 

examenelor, mă refer la hârtia igienică şi prosoape, eu zic că cantităţile sunt suficiente, momentan, 

vedem acum cum decurg lucrurile în perioada aceasta în care se frecventează şcoala, ulterior am 

să vă aduc la cunoştinţă dacă mai este nevoie de ceva. 

dl. consilier Vajda : - dacă pot să intervin cu o întrebare pentru domnul Lobonţ ? 

dl. viceprimar Papuc: - haideţi să înţelegem ceva, acuma discutăm despre buget, la final 

puteţi întreba … 

 dl. consilier Vajda : - dar este legat un pic de treaba aceasta, dânsul a amintit… 

 dl. viceprimar Papuc: - acuma nu discutăm, la diverse putem să punem întrebări, rămâne 

şi dl Lobonţ pe fir şi toată lumea 

dl. consilier Vajda : - bine, atunci la diverse 
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dl. consilier Csiki: - domnule preşedinte, vă rog să îmi permiteţi să intervin, ţine tot de 

buget şi să ştim ce votăm, mă adresez domnului Horaţiu Lobonţ, cum v-am spus, cu acest material 

suntem de acord, doar o singură problemă, nu dumneavoastră trebuie să aveţi hârtie ci şcolile 

trebuie să aibă hârtie. Al doilea lucru, trebuie să specificaţi, să audă şi consilierii, aceşti bani pe 

care îi votăm intră la şcoli sau faceţi dumneavoastră achiziţie? Nu e totuna, pentru că banii există 

în buget doar că nu se fac deschideri suficiente la şcoli ca să poate să cumpere şcolile materialele 

necesare. Dacă votăm aceşti bani şi va intra în sarcina directorilor de unităţi şcolare, trebuie să 

ţinem cont că mai durează câteva zile până fac procedura sau cumpără prin SEAP, nu ştiu cum v-

aţi gândit dumneavoastră la acest lucru. Face Primăria achiziţia sau le daţi la unităţile şcolare?  

Pentru că, am impresia, că dacă face Primăria durează mult mai mult. Pentru şcoli este o achiziţie 

simplificată, împărţiţi pe unităţi şcolare nu este o sumă foarte mare. 

dl. Lobonţ: - da, pot să răspund? Exact din acest punct de vedere am stat, am analizat cu 

colegii de la achiziţii, noi dacă am fi făcut procedura ar fi durat foarte mult, intram pe procedură 

simplificată sau pe licitaţie deschisă, dura … probabil pe când începea şcoala în septembrie nu le 

aveam, dar am decis să virăm instituţiilor de învăţământ sumele de bani, astfel încât, aşa cum v-am 

spus şi dvs.,  procedura să se poată efectua de fiecare şcoală, să beneficieze de aceste materiale cât 

mai urgent.  

dl. consilier Csiki: - da, mulţumim, suficient, primiţi nota 10 azi. 

dl. consilier Bălaş: - domnule preşedinte, îmi permiteţi să mai vorbesc ceva, chiar despre 

acest lucru, la subiect, pentru că vorbim despre rectificarea bugetară, pentru examenele acestea 

care urmează, deci suntem în subiect încă. 

dl. viceprimar Papuc: - da, vă rog. 

dl. consilier Bălaş: - eu am vorbit cu domnul Lobonţ, telefonic, săptămâna aceasta la 

început, de exemplu am avut Consiliu de administraţie la  Gimnaziul Cuza, vineri sau luni era o 

problemă, lipsă de camere de luat vederi pentru supravegherea la examene, având în vedere că 

Guvernul a spus că trebuie să fie 10 elevi într-o clasă. Gimnaziul Cuza a trimis un necesar pentru 

camerele de luat vederi, pentru suplimentarea camerelor de luat vederi conform calculelor câţi 

elevi vor încăpea în clase, această cerere a ajuns deja la domnul Lobonţ, să vedeţi că între timp, 

performantul Guvern aflat la putere a schimbat schimbarea schimbărilor şi acuma nu mai trebuie 

să fie 10 într-o clasă, că este bine să fie doar la 2 m, deci probabil o să încapă tot vreo 20 într-o 

clasă, înseamnă că nu mai trebuie luate atâtea camere de luat vederi cât se estimase iniţial la unele 

şcoli. Asta vreau să ştiu, dacă, domnul Lobonţ deja ştie despre prevederile acestea şi poate şi dvs. 

ştiţi, dar  poate va fi necesară o evaluare în sensul că poate nu mai trebuie luate atâtea camere de 

luat vederi  şi dăm banii la altceva.  

dl. Lobonţ: - azi dimineaţă am citit şi eu că s-a modificat acea Ordonanţă şi într-adevăr aşa 

spune, în spaţiile în care este posibil, elevii vor fi distanţaţi la 2 m şi probabil evaluarea se va face 

în încăperile unde există camere de supraveghere existente de anul trecut sau instalate din anii 

trecuţi. Acuma din punctul acesta de vedere vă spun că probabil că săptămâna viitoare sau maxim 

două săptămâni vom primi camere de supraveghere dar exact în limita bugetului  aprobat de 

Consiliul local la început de an, dar sunt insuficiente. Dacă ne gândim că dotăm 3-4 şcoli ne 

amăgim, din ce bani am avut am făcut acele achiziţii, din sumele aprobate, mă refer  la camerele 

de supraveghere. Din punctul meu de vedere cred că fiecare instituţie gimnazială sau liceală se 

descurcă cu camerele de supraveghere pe care momentan le deţin, de sistemul de supraveghere pe 

care momentan îl deţine, iar dacă va fi nevoie, cu acordul dumneavoastră, vom proceda la o nouă 

achiziţie şi le vom dota. Mulţumesc.  
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dl. consilier Csiki: - procedural aş interveni, este prezentă doamna Ana Năznean, o 

întrebare. Dacă, votăm astăzi bugetul şi trece bugetul, atunci în cât timp veţi face deschiderile 

către şcoli? 

d-na Năznean: -  bună ziua, bugetul dacă este dat de Serviciul relaţii cu consilierii în 

termen de 5 zile, şcolile în acelaşi timp îşi depun şi unităţile şcolare bugetul, în următoarea 

săptămână se fac şi deschiderile. 

dl. consilier Csiki: - am avut un amendament, aţi auzit amendamentul? 

d-na Năznean: -   da 

dl. viceprimar Papuc: - vreau să fac aici nişte precizări, raportat la cele spuse de domnul 

Bălaş, deci mai mare haos decât e acuma nu a fost niciodată, deci toate măsurile care s-au dat la 

nivel local, judeţean s-au luat din fonduri proprii, Guvernul nu a dat nimica şi nici nu ne va da 

nimica, pentru că, ce să vezi, nu poate, nu are, nu vrea, nu ştiu. Acuma cu distanţarea aceasta şi cu 

camerele sunt nişte probleme atât de practice, care trebuie rezolvate, pentru că se modifică 

modificările, dacă începeam să facem achiziţie ce făceam, anulam achiziţia, după aceea veneam ne 

spuneau de ce am anulat achiziţia, este o prostie, noi de aceea am şi sugerat, şi o să fac o scrisoare 

împreună cu dl Lobonţ şi cred că domnul primar va fi de acord, să întrebăm fonduri ne daţi ca să 

facem activitatea aceasta sau nu ne daţi? Nu ne dau, că nu ne dau nimic până acuma, că tot ce s-a 

făcut până acuma, dezinfectant, tot ce s-a cumpărat, s-a cumpărat din bugetul local, domnul 

Lobonţ ştie treaba aceasta, ei instituie nişte măsuri pe care le solicită să le aplicăm, dar bani, nu. 

De acord, toată lumea trebuie să lupte cu pandemia, dar nu te poţi aştepta, vine doamna ministru 

Amnistie … să trimită 3 ordine, o întreagă bulibăşeală, domnul Csiki ştie treaba aceasta, o întreagă 

bulibăşeală, modific ordinul, trimit ordinul, e alt ordin, învăţământ online,  ce o mai fi, e foarte 

simplu să suspende, să facă media din clase 9-12 şi nu mai dau bacalaureatul şi asta e, ce treabă 

este aceasta, de unde atâtea camere, nimeni nu se gândeşte, habar nu au efectiv ce se întâmplă în 

şcolile din România. Habar nu au care sunt posibilităţile materiale şi acum noi suntem puşi în faţa 

faptului, trebuie să rezolvăm nişte lucruri, de unde să facem rost de camere, aducem de acasă, de 

unde să aducem?  

Domnul Matei, vă rog. 

dl. consilier Matei: - o scurtă intervenţie as dori să fac, într-adevăr nu ştim la cât ne este 

ceasul, nu noi, alţii, în general structura unităţilor de învăţământ a claselor este pe 30, respectiv 40 

de elevi, respectându-se distanţarea pot să pui 15 sau 20 într-o clasă, nu ştiu de unde au scos 10, le 

trebuia nota 10 sau de unde au apărut 10 elevi într-o sală, problema este rezolvabilă cu ceea ce 

avem, gestionarea se poate face cu ceea ce avem. 

dl. viceprimar Papuc: - ei dau un ordin şi trebuie să îşi asume directorii, o să fie sesizări 

de ce nu s-au pus 10 şi ai pus 12, o să fie o întreagă poveste de genul acesta pentru directorii de 

spitale şi cadre, o întreagă bulibăşeală.  

dl. consilier Matei: - sunt probleme administrative pe care directorul unei unităţi de 

învăţământ trebuie să le gestioneze. 

dl. viceprimar Papuc: - corect, bun, haideţi să trecem la buget, deci avem varianta fără 

amendamentul domnului Csiki, care amendament spune să se suplimenteze suma de 75.000 de lei 

cu încă 39.000 de lei. 

dl. consilier Csiki: - exact. 

dl. viceprimar Papuc: - bun, deci varianta pe care o avem iniţială din mape este fără 

amendament, haideţi să purcedem la vot.  Varianta iniţială.  

d-na Năznean: -  pot să intervin? 

dl. viceprimar Papuc: - da, d-na Năznean. 



6 

 

d-na Năznean: -   amendamentul d-lui Csiki nu modifică în niciun fel bugetul care este în 

momentul de faţă prezentat în mape, este doar faptul că domnul solicită ca de la obiecte din 

inventar din aceeaşi poziţie unde este ca şi total la învăţământ, de la dotări cabinete de profil, să se 

realoce bani către termo-scanerele respective, deci nu se modifică absolut deloc bugetul. 

dl. viceprimar Papuc: - doar se realocă suma de la un capitol la altul. 

d-na Năznean: -    exact, de la o procedură de achiziţie la o altă procedură de achiziţie, ca 

şi buget şi documentaţia ce o aveţi în faţă nu se modifică nimic, doar fundamentarea domnului 

Horaţiu cu care a venit la buget şi unde sunt cei 75.000 de lei  la poziţia nr. 3 din fundamentare de 

modifică cu cei 39.000 de lei. Doar am precizat. 

dl. viceprimar Papuc: - este bine că nu sunt implicaţii asupra bugetului, doar o realocare, 

de acord.  

Supun la vot varianta fără amendament. 

Cine este pentru? –   

Cine este împotrivă? – 13 

Cine se abține? – 7 

 

1.Peti Andrei     - 12.Benedek  Theodora 

Mariana Nicoleta 

abţinere 

2.Makkai Grigore  împotrivă 13. Miculi  Vasile abţinere 

3.Magyary  Előd  nu 14. Moldovan Călin  nu 

4. Vajda  György   nu 15.Todoran  Radu - 

5. Csiki  Zsolt nu 16.Papuc Sergiu Vasile abţinere 

6. Bakos Levente Attila    nu 17. Bratanovici Cristian abţinere 

7. Boros Gyula  nu 18. Pui  Sebastian  Emil abţinere 

8. Biró Csaba nu 19. Bogoşel Constantin abţinere 

9.Mózes  Levente Sándor nu 20. Bălaş  Radu  Florin împotrivă 

10.Kovács Lajos nu 21 Tatár  Lehel  împotrivă 

11.Matei Dumitru nu 22. Pápai  Lászlo  Zsolt abţinere 

 

dl. viceprimar Papuc: - supun la vot amendamentul domnului Csiki. 

Cine este pentru? –  20 voturi pentru  

Cine este împotrivă? – 

Cine se abține? –  

Amendamentul a fost adoptat cu 20 de voturi. 

 

 

1.Peti Andrei     - 12.Benedek  Theodora 

Mariana Nicoleta 

da 

2.Makkai Grigore  da 13. Miculi  Vasile da 

3.Magyary  Előd  da 14. Moldovan Călin  da 

4. Vajda  György   da 15.Todoran  Radu - 

5. Csiki  Zsolt da 16.Papuc Sergiu Vasile da 

6. Bakos Levente Attila    da 17. Bratanovici Cristian da 

7. Boros Gyula  da 18. Pui  Sebastian  Emil da 

8. Biró Csaba da 19. Bogoşel Constantin da 

9.Mózes  Levente Sándor da 20. Bălaş  Radu  Florin da 

10.Kovács Lajos da 21 Tatár  Lehel  da 

11.Matei Dumitru da 22. Pápai  Lászlo  Zsolt da 
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dl. consilier Csiki: - mulţumesc.  

dl. viceprimar Papuc: - total venituri 417.688.524,00 lei. 

dl. consilier Bakos: - procedural, o întrebare, ce a propus doamna doctor nu are implicaţii 

financiare, ce a propus d-na Benedek.  

dl. consilier Benedek : - ceea ce am propus eu e să se facă întâi în regim de urgenţă o 

acţiune, o estimarea a numărului de voluntari după care se poate calcula sume de bani pentru 

această acţiune. 

dl. consilier Bakos: - mulţumesc. 

dl. viceprimar Papuc: - total venituri 417.688.524,00 lei. 

Cine este pentru? –  19 voturi pentru  

Cine este împotrivă? – 

Cine se abține? –  

dl. consilier Tatár : - consemnaţi că îmi închid microfonul la acest punct. 

 

1.Peti Andrei     - 12.Benedek  Theodora 

Mariana Nicoleta 

da 

2.Makkai Grigore  da 13. Miculi  Vasile da 

3.Magyary  Előd  da 14. Moldovan Călin  da 

4. Vajda  György   da 15.Todoran  Radu - 

5. Csiki  Zsolt da 16.Papuc Sergiu Vasile da 

6. Bakos Levente Attila    da 17. Bratanovici Cristian da 

7. Boros Gyula  da 18. Pui  Sebastian  Emil da 

8. Biró Csaba da 19. Bogoşel Constantin da 

9.Mózes  Levente Sándor da 20. Bălaş  Radu  Florin da 

10.Kovács Lajos da 21 Tatár  Lehel  - 

11.Matei Dumitru da 22. Pápai  Lászlo  Zsolt da 

 

dl. viceprimar Papuc: - total cheltuieli curente 368,294,973 

Cine este pentru? –  18 voturi pentru  

Cine este împotrivă? – 

Cine se abține? – 1 abţinere 

 

1.Peti Andrei     - 12.Benedek  Theodora 

Mariana Nicoleta 

da 

2.Makkai Grigore  da 13. Miculi  Vasile da 

3.Magyary  Előd  da 14. Moldovan Călin  da 

4. Vajda  György   da 15.Todoran  Radu - 

5. Csiki  Zsolt da 16.Papuc Sergiu Vasile da 

6. Bakos Levente Attila    da 17. Bratanovici Cristian da 

7. Boros Gyula  da 18. Pui  Sebastian  Emil da 

8. Biró Csaba da 19. Bogoşel Constantin da 

9.Mózes  Levente Sándor da 20. Bălaş  Radu  Florin da 

10.Kovács Lajos da 21 Tatár  Lehel  - 

11.Matei Dumitru da 22. Pápai  Lászlo  Zsolt abţinere 

 

dl. viceprimar Papuc: -  cheltuieli de personal 106,256,307 

Cine este pentru? –  17 voturi pentru  

Cine este împotrivă? – 

Cine se abține? – 2 abţineri 
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1.Peti Andrei     - 12.Benedek  Theodora 

Mariana Nicoleta 

da 

2.Makkai Grigore  da 13. Miculi  Vasile da 

3.Magyary  Előd  da 14. Moldovan Călin  da 

4. Vajda  György   da 15.Todoran  Radu - 

5. Csiki  Zsolt da 16.Papuc Sergiu Vasile da 

6. Bakos Levente Attila    da 17. Bratanovici Cristian da 

7. Boros Gyula  da 18. Pui  Sebastian  Emil da 

8. Biró Csaba da 19. Bogoşel Constantin da 

9.Mózes  Levente Sándor da 20. Bălaş  Radu  Florin abţinere 

10.Kovács Lajos da 21 Tatár  Lehel  - 

11.Matei Dumitru da 22. Pápai  Lászlo  Zsolt abţinere 

 

dl. viceprimar Papuc: -  bunuri şi servicii 124,329,709 

Cine este pentru? –  17 voturi pentru  

Cine este împotrivă? – 

Cine se abține? – 2 abţineri 

 

1.Peti Andrei     - 12.Benedek  Theodora 

Mariana Nicoleta 

da 

2.Makkai Grigore  da 13. Miculi  Vasile da 

3.Magyary  Előd  da 14. Moldovan Călin  da 

4. Vajda  György   da 15.Todoran  Radu - 

5. Csiki  Zsolt da 16.Papuc Sergiu Vasile da 

6. Bakos Levente Attila    da 17. Bratanovici Cristian da 

7. Boros Gyula  da 18. Pui  Sebastian  Emil da 

8. Biró Csaba da 19. Bogoşel Constantin da 

9.Mózes  Levente Sándor da 20. Bălaş  Radu  Florin abţinere 

10.Kovács Lajos da 21 Tatár  Lehel  - 

11.Matei Dumitru da 22. Pápai  Lászlo  Zsolt abţinere 

 

dl. viceprimar Papuc: -  cheltuieli de capital 34,891,601 

Cine este pentru? –  19 voturi pentru  

Cine este împotrivă? – 

Cine se abține? –  

 

1.Peti Andrei     - 12.Benedek  Theodora 

Mariana Nicoleta 

da 

2.Makkai Grigore  da 13. Miculi  Vasile da 

3.Magyary  Előd  da 14. Moldovan Călin  da 

4. Vajda  György   da 15.Todoran  Radu - 

5. Csiki  Zsolt da 16.Papuc Sergiu Vasile da 

6. Bakos Levente Attila    da 17. Bratanovici Cristian da 

7. Boros Gyula  da 18. Pui  Sebastian  Emil da 

8. Biró Csaba da 19. Bogoşel Constantin da 

9.Mózes  Levente Sándor da 20. Bălaş  Radu  Florin da 
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10.Kovács Lajos da 21 Tatár  Lehel  - 

11.Matei Dumitru da 22. Pápai  Lászlo  Zsolt da 

 

dl. viceprimar Papuc: -  activităţi executive 44,939,477 

Cine este pentru? –  17 voturi pentru  

Cine este împotrivă? – 2 voturi împotrivă 

Cine se abține? –  

 

1.Peti Andrei     - 12.Benedek  Theodora 

Mariana Nicoleta 

da 

2.Makkai Grigore  da 13. Miculi  Vasile da 

3.Magyary  Előd  da 14. Moldovan Călin  da 

4. Vajda  György   da 15.Todoran  Radu - 

5. Csiki  Zsolt da 16.Papuc Sergiu Vasile da 

6. Bakos Levente Attila    da 17. Bratanovici Cristian da 

7. Boros Gyula  da 18. Pui  Sebastian  Emil da 

8. Biró Csaba da 19. Bogoşel Constantin da 

9.Mózes  Levente Sándor da 20. Bălaş  Radu  Florin împotrivă 

10.Kovács Lajos da 21 Tatár  Lehel  - 

11.Matei Dumitru da 22. Pápai  Lászlo  Zsolt împotrivă 

 

dl. viceprimar Papuc: -  ordine publică şi siguranţă naţională 15,661,421 

Cine este pentru? –  19 voturi pentru  

Cine este împotrivă? –  

Cine se abține? –  

 

1.Peti Andrei     - 12.Benedek  Theodora 

Mariana Nicoleta 

da 

2.Makkai Grigore  da 13. Miculi  Vasile da 

3.Magyary  Előd  da 14. Moldovan Călin  da 

4. Vajda  György   da 15.Todoran  Radu - 

5. Csiki  Zsolt da 16.Papuc Sergiu Vasile da 

6. Bakos Levente Attila    da 17. Bratanovici Cristian da 

7. Boros Gyula  da 18. Pui  Sebastian  Emil da 

8. Biró Csaba da 19. Bogoşel Constantin da 

9.Mózes  Levente Sándor da 20. Bălaş  Radu  Florin da 

10.Kovács Lajos da 21 Tatár  Lehel  - 

11.Matei Dumitru da 22. Pápai  Lászlo  Zsolt da 

 

dl. viceprimar Papuc: -  învăţământ 38,330,087 

Cine este pentru? –  19 voturi pentru  

Cine este împotrivă? –  

Cine se abține? –  

 

1.Peti Andrei     - 12.Benedek  Theodora 

Mariana Nicoleta 

da 
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2.Makkai Grigore  da 13. Miculi  Vasile da 

3.Magyary  Előd  da 14. Moldovan Călin  da 

4. Vajda  György   da 15.Todoran  Radu - 

5. Csiki  Zsolt da 16.Papuc Sergiu Vasile da 

6. Bakos Levente Attila    da 17. Bratanovici Cristian da 

7. Boros Gyula  da 18. Pui  Sebastian  Emil da 

8. Biró Csaba da 19. Bogoşel Constantin da 

9.Mózes  Levente Sándor da 20. Bălaş  Radu  Florin da 

10.Kovács Lajos da 21 Tatár  Lehel  - 

11.Matei Dumitru da 22. Pápai  Lászlo  Zsolt da 

 

dl. viceprimar Papuc: -  sănătate 8,486,970  

Cine este pentru? –  19 voturi pentru  

Cine este împotrivă? –  

Cine se abține? –  

 

1.Peti Andrei     - 12.Benedek  Theodora 

Mariana Nicoleta 

da 

2.Makkai Grigore  da 13. Miculi  Vasile da 

3.Magyary  Előd  da 14. Moldovan Călin  da 

4. Vajda  György   da 15.Todoran  Radu - 

5. Csiki  Zsolt da 16.Papuc Sergiu Vasile da 

6. Bakos Levente Attila    da 17. Bratanovici Cristian da 

7. Boros Gyula  da 18. Pui  Sebastian  Emil da 

8. Biró Csaba da 19. Bogoşel Constantin da 

9.Mózes  Levente Sándor da 20. Bălaş  Radu  Florin da 

10.Kovács Lajos da 21 Tatár  Lehel  - 

11.Matei Dumitru da 22. Pápai  Lászlo  Zsolt da 

 

dl. viceprimar Papuc: -  cultură, recreere şi religie 35,698,281 

Cine este pentru? –  17 voturi pentru  

Cine este împotrivă? –  

Cine se abține? – 2 abţineri 

 

1.Peti Andrei     - 12.Benedek  Theodora 

Mariana Nicoleta 

da 

2.Makkai Grigore  da 13. Miculi  Vasile da 

3.Magyary  Előd  da 14. Moldovan Călin  da 

4. Vajda  György   da 15.Todoran  Radu - 

5. Csiki  Zsolt da 16.Papuc Sergiu Vasile da 

6. Bakos Levente Attila    da 17. Bratanovici Cristian da 

7. Boros Gyula  da 18. Pui  Sebastian  Emil da 

8. Biró Csaba da 19. Bogoşel Constantin da 

9.Mózes  Levente Sándor da 20. Bălaş  Radu  Florin abţinere 

10.Kovács Lajos da 21 Tatár  Lehel  - 

11.Matei Dumitru da 22. Pápai  Lászlo  Zsolt abţinere 
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dl. viceprimar Papuc: -  asigurări şi asistenţă socială 45,580,715 

Cine este pentru? –  17 voturi pentru  

Cine este împotrivă? –  

Cine se abține? – 2 abţineri 

 

1.Peti Andrei     - 12.Benedek  Theodora 

Mariana Nicoleta 

da 

2.Makkai Grigore  da 13. Miculi  Vasile da 

3.Magyary  Előd  da 14. Moldovan Călin  da 

4. Vajda  György   da 15.Todoran  Radu - 

5. Csiki  Zsolt da 16.Papuc Sergiu Vasile da 

6. Bakos Levente Attila    da 17. Bratanovici Cristian da 

7. Boros Gyula  da 18. Pui  Sebastian  Emil da 

8. Biró Csaba da 19. Bogoşel Constantin da 

9.Mózes  Levente Sándor da 20. Bălaş  Radu  Florin abţinere 

10.Kovács Lajos da 21 Tatár  Lehel  - 

11.Matei Dumitru da 22. Pápai  Lászlo  Zsolt abţinere 

 

dl. viceprimar Papuc: -  ..servicii şi dezvoltare publică 77,525,607 

Cine este pentru? –  18 voturi pentru  

Cine este împotrivă? –  

Cine se abține? – 1 abţinere 

 

1.Peti Andrei     - 12.Benedek  Theodora 

Mariana Nicoleta 

da 

2.Makkai Grigore  da 13. Miculi  Vasile da 

3.Magyary  Előd  da 14. Moldovan Călin  da 

4. Vajda  György   da 15.Todoran  Radu - 

5. Csiki  Zsolt da 16.Papuc Sergiu Vasile da 

6. Bakos Levente Attila    da 17. Bratanovici Cristian da 

7. Boros Gyula  da 18. Pui  Sebastian  Emil da 

8. Biró Csaba da 19. Bogoşel Constantin da 

9.Mózes  Levente Sándor da 20. Bălaş  Radu  Florin da 

10.Kovács Lajos da 21 Tatár  Lehel  - 

11.Matei Dumitru da 22. Pápai  Lászlo  Zsolt abţinere 

 

dl. viceprimar Papuc: -  transporturi 91.3 75,241 

Cine este pentru? –  18 voturi pentru  

Cine este împotrivă? –  

Cine se abține? – 1 abţinere 

 

 

1.Peti Andrei     - 12.Benedek  Theodora 

Mariana Nicoleta 

da 

2.Makkai Grigore  da 13. Miculi  Vasile da 

3.Magyary  Előd  da 14. Moldovan Călin  da 

4. Vajda  György   da 15.Todoran  Radu - 
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5. Csiki  Zsolt da 16.Papuc Sergiu Vasile da 

6. Bakos Levente Attila    da 17. Bratanovici Cristian da 

7. Boros Gyula  da 18. Pui  Sebastian  Emil da 

8. Biró Csaba da 19. Bogoşel Constantin da 

9.Mózes  Levente Sándor da 20. Bălaş  Radu  Florin da 

10.Kovács Lajos da 21 Tatár  Lehel  - 

11.Matei Dumitru da 22. Pápai  Lászlo  Zsolt abţinere 

 

dl. viceprimar Papuc: -  străzi ADP 10,533,323 

Cine este pentru? –  19 voturi pentru  

Cine este împotrivă? –  

Cine se abține? –  

 

 

1.Peti Andrei     - 12.Benedek  Theodora 

Mariana Nicoleta 

da 

2.Makkai Grigore  da 13. Miculi  Vasile da 

3.Magyary  Előd  da 14. Moldovan Călin  da 

4. Vajda  György   da 15.Todoran  Radu - 

5. Csiki  Zsolt da 16.Papuc Sergiu Vasile da 

6. Bakos Levente Attila    da 17. Bratanovici Cristian da 

7. Boros Gyula  da 18. Pui  Sebastian  Emil da 

8. Biró Csaba da 19. Bogoşel Constantin da 

9.Mózes  Levente Sándor da 20. Bălaş  Radu  Florin da 

10.Kovács Lajos da 21 Tatár  Lehel  - 

11.Matei Dumitru da 22. Pápai  Lászlo  Zsolt da 

 

dl. viceprimar Papuc: -   art. 2 

Cine este pentru? –  19 voturi pentru  

Cine este împotrivă? –  

Cine se abține? –  

 

 

1.Peti Andrei     - 12.Benedek  Theodora 

Mariana Nicoleta 

da 

2.Makkai Grigore  da 13. Miculi  Vasile da 

3.Magyary  Előd  da 14. Moldovan Călin  da 

4. Vajda  György   da 15.Todoran  Radu - 

5. Csiki  Zsolt da 16.Papuc Sergiu Vasile da 

6. Bakos Levente Attila    da 17. Bratanovici Cristian da 

7. Boros Gyula  da 18. Pui  Sebastian  Emil da 

8. Biró Csaba da 19. Bogoşel Constantin da 

9.Mózes  Levente Sándor da 20. Bălaş  Radu  Florin da 

10.Kovács Lajos da 21 Tatár  Lehel  - 

11.Matei Dumitru da 22. Pápai  Lászlo  Zsolt da 

 

dl. viceprimar Papuc: -   art. 3 din hotărâre 
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Cine este pentru? –  19 voturi pentru  

Cine este împotrivă? –  

Cine se abține? –  

 

 

1.Peti Andrei     - 12.Benedek  Theodora 

Mariana Nicoleta 

da 

2.Makkai Grigore  da 13. Miculi  Vasile da 

3.Magyary  Előd  da 14. Moldovan Călin  da 

4. Vajda  György   da 15.Todoran  Radu - 

5. Csiki  Zsolt da 16.Papuc Sergiu Vasile da 

6. Bakos Levente Attila    da 17. Bratanovici Cristian da 

7. Boros Gyula  da 18. Pui  Sebastian  Emil da 

8. Biró Csaba da 19. Bogoşel Constantin da 

9.Mózes  Levente Sándor da 20. Bălaş  Radu  Florin da 

10.Kovács Lajos da 21 Tatár  Lehel  - 

11.Matei Dumitru da 22. Pápai  Lászlo  Zsolt da 

 

dl. viceprimar Papuc: -   art. 4  

Cine este pentru? –  19 voturi pentru  

Cine este împotrivă? –  

Cine se abține? –  

 

1.Peti Andrei     - 12.Benedek  Theodora 

Mariana Nicoleta 

da 

2.Makkai Grigore  da 13. Miculi  Vasile da 

3.Magyary  Előd  da 14. Moldovan Călin  da 

4. Vajda  György   da 15.Todoran  Radu - 

5. Csiki  Zsolt da 16.Papuc Sergiu Vasile da 

6. Bakos Levente Attila    da 17. Bratanovici Cristian da 

7. Boros Gyula  da 18. Pui  Sebastian  Emil da 

8. Biró Csaba da 19. Bogoşel Constantin da 

9.Mózes  Levente Sándor da 20. Bălaş  Radu  Florin da 

10.Kovács Lajos da 21 Tatár  Lehel  - 

11.Matei Dumitru da 22. Pápai  Lászlo  Zsolt da 

 

dl. viceprimar Papuc: -   art. 5 din hotărâre 

Cine este pentru? –  19 voturi pentru  

Cine este împotrivă? –  

Cine se abține? –  

 

1.Peti Andrei     - 12.Benedek  Theodora 

Mariana Nicoleta 

da 

2.Makkai Grigore  da 13. Miculi  Vasile da 

3.Magyary  Előd  da 14. Moldovan Călin  da 

4. Vajda  György   da 15.Todoran  Radu - 

5. Csiki  Zsolt da 16.Papuc Sergiu Vasile da 

6. Bakos Levente Attila    da 17. Bratanovici Cristian da 
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7. Boros Gyula  da 18. Pui  Sebastian  Emil da 

8. Biró Csaba da 19. Bogoşel Constantin da 

9.Mózes  Levente Sándor da 20. Bălaş  Radu  Florin da 

10.Kovács Lajos da 21 Tatár  Lehel  - 

11.Matei Dumitru da 22. Pápai  Lászlo  Zsolt da 

 

dl. viceprimar Papuc: -   art. 6  

Cine este pentru? –  19 voturi pentru  

Cine este împotrivă? –  

Cine se abține? –  

 

1.Peti Andrei     - 12.Benedek  Theodora 

Mariana Nicoleta 

da 

2.Makkai Grigore  da 13. Miculi  Vasile da 

3.Magyary  Előd  da 14. Moldovan Călin  da 

4. Vajda  György   da 15.Todoran  Radu - 

5. Csiki  Zsolt da 16.Papuc Sergiu Vasile da 

6. Bakos Levente Attila    da 17. Bratanovici Cristian da 

7. Boros Gyula  da 18. Pui  Sebastian  Emil da 

8. Biró Csaba da 19. Bogoşel Constantin da 

9.Mózes  Levente Sándor da 20. Bălaş  Radu  Florin da 

10.Kovács Lajos da 21 Tatár  Lehel  - 

11.Matei Dumitru da 22. Pápai  Lászlo  Zsolt da 

 

dl. viceprimar Papuc: -   art. 7  

Cine este pentru? –  19 voturi pentru  

Cine este împotrivă? –  

Cine se abține? –  

 

1.Peti Andrei     - 12.Benedek  Theodora 

Mariana Nicoleta 

da 

2.Makkai Grigore  da 13. Miculi  Vasile da 

3.Magyary  Előd  da 14. Moldovan Călin  da 

4. Vajda  György   da 15.Todoran  Radu - 

5. Csiki  Zsolt da 16.Papuc Sergiu Vasile da 

6. Bakos Levente Attila    da 17. Bratanovici Cristian da 

7. Boros Gyula  da 18. Pui  Sebastian  Emil da 

8. Biró Csaba da 19. Bogoşel Constantin da 

9.Mózes  Levente Sándor da 20. Bălaş  Radu  Florin da 

10.Kovács Lajos da 21 Tatár  Lehel  - 

11.Matei Dumitru da 22. Pápai  Lászlo  Zsolt da 

 

dl. viceprimar Papuc: -   art. 1 

Cine este pentru? –  19 voturi pentru  

Cine este împotrivă? –  

Cine se abține? –  
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1.Peti Andrei     - 12.Benedek  Theodora 

Mariana Nicoleta 

da 

2.Makkai Grigore  da 13. Miculi  Vasile da 

3.Magyary  Előd  da 14. Moldovan Călin  da 

4. Vajda  György   da 15.Todoran  Radu - 

5. Csiki  Zsolt da 16.Papuc Sergiu Vasile da 

6. Bakos Levente Attila    da 17. Bratanovici Cristian da 

7. Boros Gyula  da 18. Pui  Sebastian  Emil da 

8. Biró Csaba da 19. Bogoşel Constantin da 

9.Mózes  Levente Sándor da 20. Bălaş  Radu  Florin da 

10.Kovács Lajos da 21 Tatár  Lehel  - 

11.Matei Dumitru da 22. Pápai  Lászlo  Zsolt da 

 

dl. viceprimar Papuc: -   supun la vot hotărârea cu amendamentul şi cu tot ce am votat 

Cine este pentru? –  19 voturi pentru  

Cine este împotrivă? –  

Cine se abține? –  

Hotărârea a fost adoptată.  

 

 

1.Peti Andrei     - 12.Benedek  Theodora 

Mariana Nicoleta 

da 

2.Makkai Grigore  da 13. Miculi  Vasile da 

3.Magyary  Előd  da 14. Moldovan Călin  da 

4. Vajda  György   da 15.Todoran  Radu - 

5. Csiki  Zsolt da 16.Papuc Sergiu Vasile da 

6. Bakos Levente Attila    da 17. Bratanovici Cristian da 

7. Boros Gyula  da 18. Pui  Sebastian  Emil da 

8. Biró Csaba da 19. Bogoşel Constantin da 

9.Mózes  Levente Sándor da 20. Bălaş  Radu  Florin da 

10.Kovács Lajos da 21 Tatár  Lehel  - 

11.Matei Dumitru da 22. Pápai  Lászlo  Zsolt da 

 

Punctul nr. 2 din Ordinea de zi 

Proiect de hotărâre modificarea art.3 din H.C.L. nr. 53 din 30 martie 2020, referitoare la 

luarea unor măsuri pentru prevenirea şi răspândirea COVID-19. 

dl. viceprimar Papuc: -   aici toată lumea a fost de acord, dacă este cineva împotrivă? 

dl. consilier Bălaş: - staţi un pic, vreau să fac un amendament. Pentru că tot am vorbit de 

bulibăşeala care este la centru,noi am votat atunci 1.000.000 de lei ca să montăm dozatoare cu 

dezinfectanţi la intrările în bloc, zicea Ordonanţa militară aşa. Dacă nu ar fi zis Ordonanţa militară 

nu ştiu dacă am fi votat pentru că mi se pare şi acuma la fel cum am dat peste noroi cu 

dezinfectanţi în oraş, mi se pare o mare prostie să instalăm dozatoare cu dezinfectanţi la intrare în 

blocuri, tu mai ai de făcut 4 paşi şi ajungi acasă şi te speli pe mâini, nu vin atâţia turişti în fiecare 

bloc care trebuie să se dezinfecteze înainte să intre în bloc, pentru că eu cred că suma aceea de 

1.000.000 de lei dacă se va irosi pe dozatoare la intrare în bloc va fi o mare … 

dl. viceprimar Papuc: - staţi puţin domnule Bălaş, aici se modifică un articol la o 

hotărâre, sunt cumpărate deja, doar  am modificat „ şi la unităţi şcolare” asta este tot. 

dl. consilier Bălaş: - dar eu mai vreau să completez. 

dl. viceprimar Papuc: -  vă rog. 



16 

 

 dl. consilier Bălaş: - deci acuma noi am adăugat şi la unităţile de învăţământ 

preuniversitare, aceea este adăugirea noastră? 

dl. viceprimar Papuc: -  da 

dl. consilier Bălaş: - bun, eu vroiam să fie aşa : …şi dispersoare de dezinfectant şi săpun, 

noi vorbim doar de dezinfectant acolo. Haideţi să vă spun cum vreau să sune modificarea mea: 

„art.1 , ceea ce modificăm noi, se aprobă achiziţionarea şi distribuirea unui număr de 5000 de 

dispozitive şi gel dezinfectant la toate intrările blocurilor de locuinţe situate pe raza unităţii 

administrativ teritoriale  şi …aici vine ceea ce spun eu … dispersoarele de dezinfectanţi  şi săpun 

precum şi uscătoare de mâini la unităţile de învăţământ preuniversitar de stat din Municipiul Târgu 

Mureş, în valoare de 1.000.000 lei”. 

De ce am pus şi uscătoare de mâini? Pentru că… 

dl. viceprimar Papuc: -   ce înseamnă uscătoare de mâini? 

dl. consilier Bălaş: - aparate de uscat mâinile. 

dl. viceprimar Papuc: -    aparate? Este altceva… 

dl. consilier Bălaş: - uscătoare de mâini ,domnule Papuc .  

dl. viceprimar Papuc: -   deja este altă poveste, staţi puţin. 

d-na Secretar general Buculei: - nu au fost deja achiziţionate şi cheltuită aproape întreaga 

sumă? 

dl. viceprimar Papuc: -  exact, nu este despre asta vorba, pentru uscătoarele de mâini se 

face o altă procedură de achiziţie. M-aţi înţeles? Noi pentru dezinfectanţi am făcut o procedură de 

achiziţie, dispersoarele le aveam pe acordul cadru de la şcoli, nu a fost o procedură de achiziţie, le 

aveam deja …cum să spun, aveam deja prevăzute într-o procedură de achiziţie ca şi obiectiv, 

înţelegeţi? Deci aceasta ar trebui cumva separat făcută treaba. 

dl. consilier Bălaş: - o haideţi că o întrebăm pe doamna Năznean, s-a cheltuit toată suma? 

d-na Năznean: - trebuie întrebat domnul Horaţiu, pentru că procedura de achiziţie s-a 

demarat într-adevăr şi sunt deja dispersoarele achiziţionate. 

dl. consilier Bălaş: - dar s-au cheltuit toţi banii? 

dl. viceprimar Papuc: -  eu ştiu că s-au cheltuit toată suma. 

dl. Horaţiu: - toată suma este facturată, toate produsele le avem, exceptând produsele 

distribuite către asociaţiile de proprietari, restul le avem în depozit, pentru uscătoarele de mâini 

trebuie o nouă sumă bugetată şi o nouă procedură de achiziţie. 

dl. viceprimar Papuc: -   ok, asta am spus şi eu. 

d-na Năznean: - corect. 

dl. consilier Bălaş: - dacă punem, scot chestia cu uscătorul, şi spunem  

dispersoarele de dezinfectant şi săpun? 

dl. viceprimar Papuc: -    domnule Bălaş, când se fac deschiderile către şcoli, şcolile pot 

cumpăra săpunuri, ar trebui să modificăm doar suma, domnul Csiki ştie asta, modificăm doar 

suma, în sensul că o majorăm, se cumpără săpun din … 

dl. consilier Csiki: - aş putea să intervin şi eu cu o frază? 

dl. viceprimar Papuc: -  vă rog. 

dl. consilier Csiki: - prima dată ar trebui să votăm bani pentru repararea reţelei de 

electricitate la anumite şcoli, după aceea se le băgăm consumatoare de curent, pentru că sunt unele 

unităţi şcolare care dacă pui un arzător în plus se arde tot sistemul de electricitate. 

dl. viceprimar Papuc: -  de acord. 

dl. consilier Bălaş: - deci am înţeles explicaţiile colegilor şi îmi retrag amendamentul pe 

care l-am formulat eu acuma. 

dl. viceprimar Papuc: -  am înţeles, bine. 

dl. consilierVajda: - şcolile decid ce vor cumpăra, asta e important. 

dl. viceprimar Papuc: -  la vot 

 Cine este pentru? –  20 voturi pentru  

Cine este împotrivă? –  

Cine se abține? –  

Hotărârea a fost adoptată.  
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1.Peti Andrei     - 12.Benedek  Theodora 

Mariana Nicoleta 

da 

2.Makkai Grigore  da 13. Miculi  Vasile da 

3.Magyary  Előd  da 14. Moldovan Călin  da 

4. Vajda  György   da 15.Todoran  Radu - 

5. Csiki  Zsolt da 16.Papuc Sergiu Vasile da 

6. Bakos Levente Attila    da 17. Bratanovici Cristian da 

7. Boros Gyula  da 18. Pui  Sebastian  Emil da 

8. Biró Csaba da 19. Bogoşel Constantin da 

9.Mózes  Levente Sándor da 20. Bălaş  Radu  Florin da 

10.Kovács Lajos da 21 Tatár  Lehel  da 

11.Matei Dumitru da 22. Pápai  Lászlo  Zsolt da 

 

            S-a logat domnul consilier Todoran Radu, sunt prezenţi 21 de consilieri locali. 

 

dl. viceprimar Papuc: -  la Diverse vă rog. 

dl. consilier Vajda: - tot la diverse și legat de ceea ce a spus domnul Bălaș, aş dori oricum 

un raport cum stăm cu  acele dezinfectante. Am înțeles că sunt în magazie,  dar să aflăm un 

program cam unde, când vor fi dispuse, cât s-a cheltuit și ar fi bine ca și în presa să apară că 

oamenii ne întreabă de peste tot. Deci un raport. Domnul Moldovan Florin ne-a scris un raport 

despre dezinfectarea străzilor, am primit destul de detaliat și mulțumim pe această cale. Și aş dori 

de la domnul Lobonț ca să ne facă un raport.  

dl. viceprimar Papuc: - eu vă zic așa, dezinfectant am cumpărat cred că la cel mai ieftin 

preț din țara asta la care a cumpărat vreo Primărie. Am cumpărat de la Farmec. 

dl. consilier Vajda: - bun, corect , eu nu, dar oamenii să știe când vor ajunge la blocuri. 

dl. viceprimar Papuc: - nu, ca să știți, am cumpărat cu 39 de lei litru de dezinfectant. În 

Târgu Mureș dacă verificați și la farmacii care le produc ei  la propriu, e undeva la 50 lei litru. Am 

cumpărat undeva la 39 lei litru la Farmec Cluj de la producător direct. Nu de la intermediari și de 

alții. Am zis dispenserele aveam deja licitate pe acord cadru de reparații. Acolo avem și treaba asta 

licitată. Și acele au venit, doar am făcut comanda și în baza sumei votate s-a acoperit comanda … 

Avem o cantitate extraordinară undeva la 8 mii de litri.  

dl. consilier Vajda: - bine, bine, dar m-ar interesa eventual când ajunge pe Dâmbul 

Pietros, când ajunge în Aleea, nu știu ce, deci un fel de program. Și mai am o întrebare un pic 

retorică  

dl. viceprimar Papuc: - la 90% să știți că din asociații au ajuns deja. 

dl. consilier Vajda: - da, da, dar oamenii sunt interesați na deci am spus să apară fără nici 

un fel de ..   Şi mai am o întrebare tot așa retorică, cu balonul ce se va întâmpla?  Pentru că a fost 

aceea discuție cu scântei la Primărie și nu prea am aflat care va fi viitorul. Sunt oameni care sunt 

interesați, eventual dacă vă mai informaţi, domnule viceprimar. 

dl. viceprimar Papuc: - dacă e o întrebare retorică, atunci nu așteptați răspuns. 

dl. consilier Vajda: - bine în ghilimele retorică.  

dl. consilier Csiki: - domnul Cîrcu trăiește? E bine?  

dl. consilier Vajda: - asta nu e o întrebare retorică.  

dl. viceprimar Papuc: - cred că da  

dl. consilier Csiki: - sau s-a stricat telefonul, nu găsește butonul verde de câteva săptămâni 

domnul Cîrcu la telefon. 

dl. viceprimar Papuc: - acum chiar îmi scriau colegii că 12.495 de litri s-au achiziționat. 

De dezinfectanți la 39 lei litru. Domnul Cîrcu? Nu știu. Sigur că trăiește. Eu n-am auzit altceva. 



18 

 

dl. consilier Csiki: - îmi făceam griji și de sănătatea dânsului că nu răspundea la telefon, 

nu știam nimic și cu pandemia asta nu eram sigur  e bine, nu e bine, e izolat, nu e izolat. Nu era de 

găsit de câte săptămâni. Nu știu, poate ați reușit dumneavoastră să-l găsiți. 

dl. consilier Vajda: - la ședință a fost. 

dl. viceprimar Papuc: - d-nul Papai, vă rog. 

dl. consilier Papai: - aş reveni la ce a întrebat d-lui Vajda. Dar eu nu ca și o întrebare 

retorică. Eu aş dori răspuns în scris.  

dl. consilier Vajda: - și eu, și eu dar nu-i 

dl. viceprimar Papuc: - da, d-nul Papai vă rog. 

dl. consilier Papai: - unu: de ce s-a demolat balonul? doi: care este soarta echipamentelor? 

ce se va întâmpla mai departe cu echipamentele, pompa de aer și așa mai departe? care va fi soarta 

balonului și care va fi soarta bazinului?  

dl. viceprimar Papuc: - deci doriți răspuns în scris. 

dl. consilier Papai: - da și nu așa cum am primit răspuns, că am pus întrebarea legate de 

dozatoarele acum o  lună și nu am primit răspuns. 

dl. consilier Vajda: - de aceea am revenit și eu. 

dl. consilier Papai: - situația cum s-a cheltui cei 1 milion de lei, și am primit răspuns doar 

cu dezinfecția scărilor de bloc și chiar dacă am revenit că vreau răspuns la dezinfectați n-am primit 

nici un răspuns.  

În altă ordine de idei, Ministerul Învățământului a zis că asigură măști pentru elevii care 

vor susține examenele, dar nu a sosit nimic, și cel puțin la şcolile unde sunt eu în consiliu de 

administrație, se întreabă directorii ce să facă. 

dl. consilier Matei: - Inspectoratul. 

dl. Lobonț Horaţiu: - dacă îmi permiteți. Ministerul a promis că asigură măști pentru 

personalul didactic, nedidactic și auxiliar. De aceea noi..  

dl. consilier Papai: - și elevi. 

dl. Lobonț Horaţiu: - nu. Vă spun eu, am discutat cu domnul inspector general, am 

discutat  cu domnul inspector adjunct și dânșii mi-au confirmat Ministerul asigură măști pentru 

oamenii lor pentru personalul lor. Restul  ni l-au lăsat în grija noastră și a dumneavoastră implicit. 

Dl. consilier Papai: - deci, ajungem la întrebarea mea, deci directorii de școli au indicaţii 

de la Minister să asigure câte 2 măști pe zi fiecărui elev. 

dl. Lobonț Horaţiu: - nu, fiecărui angajat. 

dl. consilier Papai: - nu, nu, știți, păi am văzut hârtia în față, deci fiecărui elev, și nu știu 

cum se va întâmpla chestia asta.  

dl. viceprimar Papuc: - chiar așa Dl. Lobonț, hai să facem o  

dl. consilier Bogoșel: - într-adevăr e vorba de câte 2 măști pentru fiecare elev. Primește 

una când intră în școală și primește una când iasă din școală. 

dl. consilier Papai: - pe zi. Vorbim de două săptămâni 

dl. consilier Bogoșel: - pe zi, da. 

d-na p. secretar Buculei: - în baza deschiderilor de credite ce se fac acum   

dl. viceprimar Papuc: - nu, că ministerul zice că trebuie să, nu în baza deschiderilor  

dl. consilier Papai: - așa este, dar toate consiliile de administrați au făcut o procedură 

pentru cele două săptămâni în care scrie și chestia asta  

dl. consilier Vajda: - şi s-a discutat la comisiile, la consiliile de administrație problema 

asta 

dl. viceprimar Papuc: - Mulțumesc. Păi să facem o adresă la Minister că n-am primit, sau 

ce facem să ne asigurăm că au. Ceva trebuie să facem. 

dl. consilier Vajda: - adresă la minister. 

dl. consilier Papai: - acum hai să ne gândim la copii. 

dl. viceprimar Papuc: - păi da, la copii mă gândesc, la copii mă gândesc, da e normal. 

dl. consilier Papai: - adică indiferent de unde vin măștile, dar copii ăia din 2 iunie trebuie 

să aibă măști. Și e vorba de 20 de măști pe copil.  
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dl. consilier Bălaș: - dar domnul Maior nu mai are cumva măști din alea pe care tot 

distribuia prin cartiere, să distribuie la școli cu fluturași ăia cum că o salvat el comunitatea?  

dl. consilier Vajda: - fără fluturași măi, fără fluturași. 

dl. consilier Bălaș: - poate mai are din stocul ăla de măști să ducă la școli acum dacă criza 

e mare. Mă gândeam numai așa că e o variantă. Că eu, singurul din oraș care am văzut că 

distribuie măști era dl. Claudiu Maior, că pe altcineva n-am văzut. El a donat. A, și am mai  văzut 

și la UDMR ceva donaţii.  Donați domnule, la școli, lăsați acum că spitalele se descurcă.  

dl. viceprimar Papuc: - da, da, da. 

dl. consilier Bălaș: - oricum, ce ziceați și dumneavoastră domnul Papuc, ziceați  că sunteți 

la PSD  și guvernul e PNL și nasol acuma cu peneliștii, dar chiar nasol oricum era și după mine  și 

data trecută cu PSD-ul, dar mă rog astea-s chestii de gust. E clar că ăștia de la Minister dau un 

ordin și nu-i interesează  cine finanțează, cum ajung elevii la ăsta, ei n-au banii, nu dau bani. 

Ajutoare de șomaj nu s-a dat, concediile medicale la privați nu s-o plătit, și poimâine intră în 

școală. Vă dați seama că o să intre cu măști fiecare de acasă de la părinți și iar ne facem de râs. 

Bine, nu noi ca și administrație locală de data asta, dar guvernul și Ministerul și Iohannis se ocupă 

de luatul Ardealului, fiecare cu ce poate. Şi în timpul ăsta la bază, acolo jos unde e baiul, acolo nu 

se rezolvă treburile.  

dl. consilier Matei: - da, așa este. 

dl. consilier Papai: - bun, dacă mai sunt alte 

dl. consilier Bakos: - o întrebare așa mai mult, nu retorică, punctuală, în sensul că am 

primit o groază de mail-uri în zilele acestea sau chiar și astăzi, nu am apucat să le citesc toate. Am 

primit și niște informări. Printre informări este ceva care ar trebuie să luăm noi act,  sau  să inițiem 

ceva hotărâre? 

dl. viceprimar Papuc: - în general de informări luăm act. 

dl. consilier Bakos: - erau 5 informări, n-am citit niciuna. 

d-na Buculei: - da, informările lăsați-le pentru săptămâna viitoare la ședința ordinară. 

dl. consilier Bakos: - bine. D-na Secretară. 

d-na p. secretar Buculei: - am hotărât ca de acum încolo pe măsură ce le primim 

informările măcar o dată la săptămână să vi le trimitem și în ziua cu ședința, când e programată 

ședința ordinară vă facem tabelul cu centralizarea informărilor. Dar să le aveți din timp.  

dl. consilier Bakos: - vă mulțumesc. 

dl. consilier Bălaș: - domnul Papuc, totuși chiar să trimitem, cum ați zis și dumneavoastră, 

să trimită domnul Lobonț la Inspectorat să  avem o corespondență, să vedem cine asigură măștile 

alea la copii. 

dl. viceprimar Papuc: -  nu. Da am spus că trimitem. Păi da nu se poate altfel, nu 

discutăm prin telefon, vreau în scris să văd care-i treaba. Le asigură sau nu le asigură, pe mine mă 

interesează cine asigură. Păi 

dl. consilier Bălaș: - la ședința ordinară deci mai putem adopta ceva dacă trebuie. 

dl. viceprimar Papuc: - păi tocmai. Bun, dacă nu mai sunt declar închisă ședința. 

dl. consilier Csiki: - domnul președinte, acuma pe care am votat, acolo este și pentru 

achiziționarea de măști, acum noi, cum să zic, și eu aş dori să primim bani de la guvern și să 

rezolvăm să nu cheltuim din casieria orașului este clar, dar trebuie să avem grijă și de acești copii 

că sunt copiii orașului. 

dl. viceprimar Papuc: - eu îs de acord. Eu am spus,  pe unde se poate, de unde se poate 

da. Procedural până în 2, da până în 2 iunie, 2 iunie este peste o săptămână jumătate. 

dl. consilier Csiki: - exact, exact. 

dl. viceprimar Papuc: - n-apucăm să trimitem hotărârea, să vă virăm banii, să facem. N-

am timp.  

dl. consilier Csiki: - se poate. 

dl. viceprimar Papuc: - e joi, până când trebuie 5 zile, până se comunică la Prefectură, 

deci undeva, intră în executare hotărârea pe marți, miercuri. 2 când e ? Lunea viitoare. 

dl. consilier Csiki: - se poate, domnul  

dl. viceprimar Papuc: - se poate? 
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dl. consilier Csiki: - da, da se poate. 

d-na p. secretar Buculei: - de marți intră în vigoare hotărârea. Astăzi le trimitem și de 

marți intră în vigoare. 

dl. viceprimar Papuc: - da marți, asta zic. 

dl. consilier Csiki: - dacă este corectitudine din partea tuturor, și domnul Horațiu anunță 

directorii unităților școlare, că acei bani, și d-na Năznean a spus că după ce vine se ocupă să 

trimită cât mai repede deschiderile, să facă deschiderile de credite, atuncea directorii pot să se uite 

deja  pe SEAP, să caute și când au virat banii  și să acceseze numai. 

dl. viceprimar Papuc: - bun, de acord, ne ocupăm. 

d-na director ec. Năznean: - deci, directorii după ce s-e aprobă hotărârea, ei deja pot să și 

demareze procedurile de achiziții, că bani pe urmă îi virăm, chiar dacă e în 5 zile după. Dar ei pot 

deja să-și facă procedurile de achiziții. 

dl. consilier Bălaș: - da dar cumva să anunțe care ce sumă are și așa mai departe ca să știe. 

d-na director ec. Năznean: - Horațiu se va ocupa, Horațiu se va ocupa, da. 

dl. consilier Csiki: - problema d-na Năznean, problema era că în 5 zile nu e o problemă,  

dar sunt anumite restanțe și acuma care ajung imediat la 12 luni de neplată.  

dl. consilier Bălaș: - unde, la LPS, domnul Csiki? 

dl. consilier Csiki: - de exemplu. 

d-na director ec. Năznean: - domnul Csiki, în luna mai am făcut deschideri de credite 

conform aprobării date de domnul Horațiu Lobonț și în funcție de ce plăți restante a avut fiecare 

școală. Deci am analizat fiecare școală și care aveau pe declarațiile pe plăți restante sume, am 

corelat cu sume aveau de achitat. Și s-au făcut deschideri în prima săptămână. Momentan nu sunt 

acolo, deci nu pot să vă confirm. 

dl. consilier Csiki: - sunt facturi din septembrie, și nu știu dacă este corect sau etic ca 

anumite facturi din septembrie să nu fie achitate pentru că Primăria  nu face deschideri. 

d-na  director ec Năznean: - dvs. ziceți de proiecte  

dl. consilier Csiki: - Poftiți?  

d-na director ec. Năznean: - nu cunosc. 

dl. consilier Csiki: - din păcate, stă undeva prin sertare prin birouri acele lucruri, nu le dă 

drumul cineva nu vrea să le pună semnătura. Dar nu știu dacă este corect. Pentru că, când o să vină 

penalități, nu știu cine o să răspundă. 

d-na director ec. Năznean: - acolo nu mă 

dl. viceprimar Papuc: - Bine, dacă mai sunt 

d-na director ec. Năznean: - verificăm și vedem. Bine?  

dl. consilier Csiki: - mulțumesc. 

dl. viceprimar Papuc: - domnul Matei. 

dl. consilier Matei: - da. Trebuie să fim atenți și la următorul aspect. Din data de 2 trebuie 

să asigurăm măști. Așa se zice, timp de 2 săptămâni cât este perioada de pregătire. Dar să ținem 

seama și de faptul ca acești elevi urmează să susțină un examen. Și clasa 8-a și clasele a 12-a. 

Urmează o altă etapă de procurarea măștilor. De ce să nu se facă o situație clară și să se procure o 

dată? Că peste două săptămâni ne întâlnim din nou să aprobăm măști pentru examen.  

dl. viceprimar Papuc: - eu cred că directorii știu că dau și examene.  

dl. consilier Bălaș: - păi noi acum astăzi la buget am aprobat de 200 mii de lei măști. 

Teoretic ar cam trebui să ajungă 200 mii de lei la, să zicem 1,5 lei masca, deci e vorba de zeci de 

mii de măști. În examen sunt undeva,  hai să zicem undeva la 1000 şi ceva  de elevi  ori câteva 

zeci de măști. Ar ajunge în principiu. 

dl. consilier Matei: - sunt 3000 de elevi. 

dl. consilier Bălaș: - bineînțeles că o situație la punct și virgulă trebuie făcută.  

dl. consilier Bogoșel: - cam 3 lei e o mască. 

dl. consilier Matei: - 3 lei. 

dl. consilier Bălaș: - vă trebuie o mască domnul Costi?  

dl. consilier Bogoșel: - nu, că astăzi e Sf. Constantin și nu port mască.  

dl. consilier Bălaș: - La mulți ani! 
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dl. viceprimar Papuc: - dacă e 3 lei, atunci undeva la 60 -70 mii de măști. 

dl. consilier Vajda: - dăm de Sf. Constantin așa gratis. 

dl. viceprimar Papuc: - dacă nu mai sunt altele. 

dl. consilier Vajda: - oricum aștept în scris informare și despre balon și despre dispoziții 

de bloc. Vă rog frumos. Mulțumesc. 

dl. viceprimar Papuc: - bun. Declar închisă ședința extraordinară, ne vedem la ordinară 

săptămâna viitoare. 
 

 

Dl. viceprimar Papuc Sergiu Vasile – preşedinte de şedinţă ___________________ 

D-na Buculei Dianora Monica - p. Secretarul general al  munic. Târgu Mureş ___ 

 


